

Tour code: CXJN12



★ 行程亮点

- 可可托海国家地质公园
- 禾木村
- 喀纳斯景区
- 五彩滩
- 魔鬼城
- 赛里木湖景区
- 薰衣草农场
- 阔克苏大峡谷景区
- 那拉提草原
- 穿越天山山脉~独库公路风光
- 国际大巴扎

🍽️ 餐食

11早餐 | 10午餐 | 11晚餐

特色餐:

大盘鸡风味 / 拌面风味 / 烤全羊

🏨 酒店住宿

- 准5★ 希尔顿花园酒店(25年8月开业) 或同级
- 4★ 汉庭酒店或 可可托海斯诺因酒店(24年开业) 同级
- 4★ 旅游宾馆四星楼或童话边城酒店或 友谊峰酒店或同级
- 4★ 鸿福度假酒店或森海酒店或 四季休闲酒店或同级
- 4★ 旅游宾馆四星楼或童话边城酒店或 友谊峰酒店或同级
- 准5★ 润锦国际酒店或乌苏明盛酒店 (25年开业)或独山子万达锦华酒店或同级
- 准5★ 景云亚丁酒店或兵旅昆仑酒店或同级
- 4★ 天沃酒店或颐艾酒店或尚城酒店或同级
- 准5★ 文旅那拉提度假酒店或万森度假酒店 或伊美那拉提酒店(25年开业) 同级
- 准5★ 润锦国际酒店或乌苏明盛酒店(25年 开业)或独山子万达锦华酒店或同级
- 准5★ 希尔顿花园酒店或同级

NO SHOPPING
无购物

12天北疆

喀纳斯·特克斯·那拉提
独库公路穿越天山山脉

12D NORTHERN XINJIANG
CROSS THE TIANSHAN MOUNTAINS VIA KANAS,
TEKES, NARAT, AND THE DUKU HIGHWAY

FREE
UPGRADE

2+1VIP BUS



*Photos for illustration only



☎ 6587 0058 / 6533 2198 📞 8856 5111 ✉ ask@travel21.com.sg

Main Office: 101 Upper Cross Street, B1-12 | 17A, People's Park Centre, Singapore 058357

Branch Office: 1 Park Road, #02-04, People's Park Complex, Singapore 059108 (TA01114)



01 新加坡✈️乌鲁木齐

机上用餐 | 晚餐

- 今日搭乘豪华客机飞往乌鲁木齐，乌鲁木齐古准噶尔蒙古语意“优美的牧场”，是新疆维吾尔自治区首府，全疆政治、经济、文化、交通中心，地处天山中段北麓、准噶尔盆地南缘，是世界上距海洋最远的城市，也是「古丝绸之路」北道必经之地一。抵达美丽的新疆首府乌鲁木齐，开始愉快的旅程！
- **红山公园**：红山公园景区，位于新疆维吾尔自治区乌鲁木齐市水磨沟区红山路，地处乌鲁木齐市市中心，东至河滩快速路，西至新民西街，南至西大桥游园，北至华凌市场，总面积4.1平方千米。

【温馨提示】：新疆维吾尔自治区和丝路的作息时间为晚中原时间2小时（时区的关系），但全中国统一为一个中原标准时间，旅程中的作息时间贵宾们请依照导游宣布的时间进行。

酒店：希尔顿花园酒店(25年8月开业)或同级准 5★



天山花海

02 乌鲁木齐🚌富蕴

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **野马古生态园**：园内有中国最大的汗血宝马展示基地、汇集了国内外名家油画作品的野马美术馆，还有侏罗纪硅化木保护基地、丝绸之路科技馆、丝绸之路历史人物纪念馆、丝绸之路艺术精品博物馆等，集生态旅游、文化溯源、民俗体验为一体，聚西域珍稀自然遗存与古今丝路人文精粹于一园。
- **火烧山**：火烧山是因为其山体颜色而闻名，全是由烧结岩构成的一片赭红色。放眼环顾，几乎见不到其它色彩。每逢晨昏，在朝阳或晚霞映照下，仿佛仍在熊熊燃烧，壮丽罕见，因而得名。
- **卡拉麦里有蹄类自然保护区**：是一条东西走向的低矮山脉，它横跨准噶尔腹地，南北连接天山和阿尔泰山，东临北塔山，总面积大约有1.7万平方公里。卡拉麦里山有蹄类自然保护区由戈壁，丘陵、沙漠和荒漠组成，地貌复杂。这里生长着酥油草，沙葱野蒿、芨芨草、怪柳、梭梭等野草和灌木；这里保护的主要对象—蒙古野驴已发展到700余头，鹅喉羚(黄羊)已有1万余头。国道216公路，纵穿这片保护区，旅游观赏甚是方便。

酒店：汉庭酒店或可可托海斯诺因酒店(2024年开业)同级4★



赛里木湖



五彩滩

03 富蕴🚌布尔津

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **可可托海国家地质公园**：景区由额尔齐斯大峡谷、可可苏里、伊雷木特湖、卡拉先格尔地震断裂带四部分组成，融地质文化、地域特色、民族风情于一体，以观光旅游、休闲度假、特种旅游（徒步、摄影等）、科学考察等为主要特色的大型旅游景区。
- **途观可可苏里湖**：又称野鸭湖，湖中有大小浮岛20多个，水生植物丰富。
- **额尔齐斯大峡谷**：额尔齐斯大峡谷位于新疆阿勒泰地区富蕴县境内，是可可托海国家地质公园中的一处主要景点。
- **神钟山**：位于富蕴县境内额尔齐斯河上游约40公里处。在额尔齐斯河两侧，坐落着两座钟形巨岩，高约1000米。续而前往布尔津。

酒店：旅游宾馆四星楼或童话边城酒店或友谊峰酒店或同级 4★



那拉提草原

04 布尔津🚌喀纳斯🚌贾登峪

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **喀纳斯自然景观保护区(区间车)**：喀纳斯湖是蒙古语，一种解释是“美丽而神秘的地方”，另一种是“峡谷中的湖”，我们听来都是仙境所在。喀纳斯湖是亚洲唯一的瑞士风光，喀纳斯湖是中国唯一和四国接壤的自然保护区，喀纳斯湖是中国唯一的北冰洋水系—额尔齐斯河最大支流布尔津河的发源地。被人们誉为“人类未开垦的一块最后处女地”！景区包括【卧龙湾】、【月亮湾】、【神仙湾】、【观鱼亭】(区间车)

【温馨提示】：观鱼亭有1068级台阶要走，建议带手杖和护膝去登山。

酒店：鸿福度假酒店或森海酒店或四季休闲酒店或同级 4★

05 贾登峪🚌禾木村🚌布尔津

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **禾木村(区间车)**：禾木村曾被农业部评为“中国十个最有魅力的休闲乡村”这是新疆唯一获此殊荣的乡村。素有“中国第一村”的美称，禾木之美，在于它浓郁的民俗风情和原始的山水风光。禾木河在绿树的掩映中从村子旁哗哗流过。淡淡的水汽在树林上空形成一条蜿蜒的白丝带，飘荡在村庄与大山之间，增加了一丝神秘色彩。
- **五彩滩**：被誉为“天下第一滩”的五彩滩，五彩滩一河两岸，南山势起伏、颜色多变，其是由激猛的流河侵蚀切割以及狂风侵蚀作用而共同形成，是典型的雅丹地貌，北各异。南岸，有绿洲、沙漠与蓝色的天际相合，风光尽收眼底。北岸，它是悬崖式的雅丹地貌，沟壑纵横，高低错落，这里地处干旱多风地带，由于河岸岩层间抗风化能力的强弱程度不一，形成参差不齐的轮廓。

酒店：旅游宾馆四星楼或童话边城酒店或友谊峰酒店或同级 4★

06 布尔津🚗奎屯

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **魔鬼城(小火车):** 魔鬼城又被称为“乌尔禾风城”。位于准噶尔盆地西北边缘的佳木河下游乌尔禾矿区，西南距克拉玛依市100公里。有一处独特的风蚀地貌，形状怪异、当地人蒙古人将此城称为“苏鲁木哈克”，哈萨克人称为“沙依坦克尔西”，意为魔鬼城。魔鬼城一带地面干裂，一些骆驼刺之类的小灌木丛稀稀拉拉地散布在地上。每到夏秋季节这里常常会刮起七八级大风，风沿着谷地吹过，卷着砂石发出凄厉的声响，有如鬼哭狼嚎，“魔鬼城”的名字就是这样得来的。堪称为天然博物馆。由于这里景致独特，许多电影都把魔鬼城当作了外景地，比如奥斯卡大奖影片《卧虎藏龙》。该地貌被《中国国家地理》“选美中国”活动评选为“中国最美的三大雅丹”第一名。

酒店:润锦国际酒店或乌苏明盛酒店(2025年开业)或独山子万达锦华酒店或同级准5★

07 奎屯🚗伊宁

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **赛里木湖:** 位于新疆博乐市境内天山西段的高山盆地中，蒙语称“赛里木卓尔”，意为“山脊梁上的湖”。第五批国家级风景名胜区，是新疆海拔最高、面积最大、风光秀丽的高山湖泊，又是大西洋暖湿气流最后眷顾的地方，因此有“大西洋最后一滴眼泪”的说法。
- **途观果子沟:** 果子沟风景秀丽，景观奇异，历来被视为新疆的名胜之地，素有伊犁“第一景”之美称。后前往中国薰衣草之乡--伊犁州霍城县【薰衣草农场】。新疆伊犁霍城县，日照充分，气候湿润，昼夜温差大，与法国的普罗旺斯和日本的北海道处同一纬度，是世界三大薰衣草种植基地。其被中国农业部命名为“中国薰衣草之乡”。每年的6月中下旬，在新疆的伊犁，数万亩的薰衣草将满山遍野地绽放。紫色梦幻般的薰衣草，带你进入如童话般的世界。

酒店:景云亚丁酒店或兵旅昆仑酒店或同级准5★

08 伊宁🚗特克斯

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **阔克苏大峡谷景区(游船,区间车):** 峡谷内地势险峻，悬崖峭壁，峡谷的平均深度都在七八百米，水的落差层层叠叠。站在山上鸟瞰峡谷，纵观全景，整个峡谷美景尽收眼底。
- **鳄鱼湾:** 位于阔克苏大峡谷景区中部，因山体形似两只伏在谷底的鳄鱼而得名，是阔克苏大峡谷景区的著名景点。
- **九曲十八弯:** 位于阔克苏大峡谷景区，在此可欣赏阔克苏河在巍峨天山映衬下的秀丽美景。
- **八卦城:** 特克斯县因八卦布局而闻名，目前是世界上最大，最完整的八卦城；世界上惟一的乌孙文化与易经文化交织的地方；中国最西边的八卦城和易经文化所在地；中国道教文化传播最西端的地方；中国西域最大游牧古国乌孙国的所在地；中国现存乌孙古墓最多的地方；中国古代有史记载远嫁公主最多的地方。

酒店:天沃酒店或颐艾酒店或尚城酒店或同级4★

09 特克斯🚗那拉提

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **那拉提空中草原(区间车):** 那拉提草原是世界四大草原之一的亚高山草甸植物区，自古以来就是著名的牧场，具有平展的河谷、高峻的山峰，深峡纵横、森林繁茂、草原舒展交相辉映，并同当地哈萨克民俗风情结合在一起，成为集观光、游览、科学考察、休闲娱乐、避暑度假、购置纪念品为一体的旅游观光度假区。
- **天山花海(区间车):** 是一个集花卉观赏、民宿体验、游玩娱乐、鲜果采摘等活动于一体的大型田园度假休闲旅游综合体。拥有全球单体面积最大的薰衣草花田，每年6月至7月是第一季花期，9月至10月中旬为第二季花期，漫山遍野的薰衣草盛开，形成一片紫色的海洋，景色极为壮观。除薰衣草外，景区还种植了虞美人、芍药、蓝香芥、亚麻花、

- 石竹花、油菜花、绣球花、向日葵、万寿菊等众多花卉，从4月到10月，不同花卉依次绽放，呈现出五彩斑斓的花海景观。

酒店:文旅那拉提度假酒店或万森度假酒店或伊美那拉提酒店(2025年开业)同级准5★



10 那拉提🚗奎屯(今日换乘7座商务车)

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **穿越天山山脉~独库公路、独库公路起点网红打卡点:** 告别美丽的那拉提，沿着天山公路前往独山子。天山公路的美，无法用言语表述。雪山象是一幅幅勾勒出的清晰线条的铅笔画，云里雾里的展现在眼前。

【温馨提示】: 穿越独库公路，一天可以经历四季的风光和气候。景观囊括了戈壁荒滩、雅丹地貌、高山草甸、森林河谷、雪山草原、蓝天白云多样化的景色，而且比一般团队绕行库尔勒或伊宁回乌鲁木齐省去500公里。

酒店:润锦国际酒店或乌苏明盛酒店(2025年开业)或独山子万达锦华酒店或同级准5★

11 奎屯🚗乌鲁木齐

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **国际大巴扎:** 新疆国际大巴扎具有浓郁的伊斯兰建筑风格，在涵盖了建筑的功能性和时代感的基础上，重现了古丝绸之路的繁华，集中体现了浓郁西域民族特色和地域文化。

酒店:希尔顿花园酒店或同级准5★

12 乌鲁木齐✈️新加坡

早餐

- 让我们前往机场搭机返回，为此次神秘新疆北疆、伊犁河谷、独库公路探秘，画上完美的句点。

导游和司机小费: RMB ¥ 30 每天/每人

备注:

- 全程都以华文讲解。
- 行程次序或会因宗教活动、未曾预见的气候状况有所更动，如有任何改动恕不另行通知。
- 如遇不可预计的气候问题造成航班延误或取消，客人需自己承担因航班延误/取消而产生的所有而外费用。
- 当地旅行社有权视当地的情况更改行程顺序，酒店住宿或膳食。房型是根据酒店的分配本公司不负责所分配型的房型差异。任何叁人房都以折叠式加床为标准。
- 所有订单都以旅游行程宣传册的附带条件和条款为标准。
- 重大活动期间，住店地点可能无法在上述城市内。
- 所有航班如有更改，恕不另行通知。
- 若中英文行程版本出现不符之处，将以华文版本为依据。
- 本公司将不承担任何有危险性活动的责任及风险，因此本公司建议您购买旅游保险，为您的旅游做个保障。

01 SINGAPORE ✈️ URUMQI

Meal on Board | Dinner

- Today, we took a luxury plane to Urumqi. Urumqi means "beautiful pasture" in ancient Junggar Mongolian. It is the capital of Xinjiang Uygur Autonomous Region and the political, economic, cultural and transportation center of Xinjiang. It is located in the northern foot of the middle section of Tianshan Mountain and the southern edge of Junggar Basin. It is the city farthest from the ocean in the world and one of the must-go places on the northern route of the "Ancient Silk Road". Arrived in the beautiful capital of Xinjiang, Urumqi, and started a pleasant journey!
- **Hongshan Park:** Hongshan Park Scenic Area is located on Hongshan Road, Shuimogou District, Urumqi City, Xinjiang Uygur Autonomous Region. It is located in the center of Urumqi City, east to Hetan Expressway, west to Xinmin West Street, south to Xidaqiao Park, and north to Hualing Market, with a total area of 4.1 square kilometers.
【Kind Reminder】: Xinjiang Uygur Autonomous Region and Silk Road daily schedule follows a time that is 2 hours behind Central China Time (due to time zone differences). However, all of China adheres to a unified Central China Standard Time. During the journey, please follow the schedule announced by the tour guide.
Hotel: Hilton Garden Inn (opened August 2025) or similar 5★

02 URUMQI 🚌 FUYUN

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Wild Horse Ecological Park:** The park features China's largest display base for the rare Sweat Blood Horse (Horse breed), the Wild Horse Art Museum showcasing oil paintings by renowned domestic and international artists, as well as the Jurassic petrified wood conservation base. Additionally, it houses the Silk Road Science and Technology Museum, the Silk Road Historical Figures Memorial Hall, and the Silk Road Art Collection Museum. The park integrates ecological tourism, cultural heritage exploration, and folk experiences, combining rare natural relics of the Western Regions with the historical and cultural essence of the Silk Road.
- **Huoshao Shan (Fire Burning Mountain):** is famous for its distinctive mountain coloration, which is entirely composed of sintered rocks in a reddish-brown hue. When you look around, you will see almost no other colors. At sunrise and sunset, the mountain is illuminated by golden light, creating the illusion that it is still ablaze with fire. This magnificent and rare sight gives it its name.
- **Kalamaili Ungulate Nature Reserve:** The Karalamaili Mountains are a low-lying mountain range stretching in an east-west direction across the heart of the Junggar Basin. They connect the Tianshan Mountains in the north and the Altai Mountains in the south, while bordering the North Tianshan Mountains to the east. The entire area spans approximately 17,000 square kilometers. The Karalamaili Ungulate Nature Reserve is composed of diverse landscapes, including Gobi deserts, hills, sand dunes, and arid regions, resulting in a complex and varied geography. This area is home to a variety of flora, including buttercup grass, wild garlic, Artemisia plants, Qi Qi grass, willow bushes, and Sossou bushes. The main wildlife protected here includes the Mongolian wild ass, with a population of over 700 individuals, and the goitered gazelle (also known as yellow goat antelope), with a population exceeding 10,000. National Highway 216 runs through this nature reserve, making it convenient for tourism and wildlife viewing.
Hotel: Hanqing Hotel or Keketuo Haisnoin Hotel (opening in 2024) or similar 4★

03 FUYUN 🚌 BURQIN

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Keketuohai National Geopark:** The scenic area comprises four parts: the Ertis Grand Canyon, Kekesuli, Yilemut Lake, and the Kalashenger Earthquake Fault Zone. It integrates geological culture, regional characteristics, and ethnic customs, and is a large-scale tourist area primarily featuring sightseeing, leisure and vacation, special tourism (hiking, photography, etc.), and scientific research.
- **Passing by Kekesuli Lake:** Also known as Wild Duck Lake, it contains more than 20 floating islands of varying sizes and is rich in aquatic plants.

- **Ertis Grand Canyon:** Located in Fuyun County, Altay Prefecture, Xinjiang, the Ertis Grand Canyon is a major attraction within the Keketuohai National Geopark.
- **Shenzhong Mountain:** Located approximately 40 kilometers upstream of the Ertis River in Fuyun County. Two bell-shaped giant rocks, about 1000 meters high, sit on either side of the Ertis River. Continue to Burqin.
Hotel: Tourist hotel, Fairy Tale Border Town Hotel, Friendship Peak Hotel or similar 4★

04 BURQIN 🚌 KANAS 🚌 JIADENGYU

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Kanas Nature Reserve (Shuttle Bus):** Kanas Lake is a Mongolian word, with one interpretation being "a beautiful and mysterious place," and another being "a lake in a canyon"—both sounds like a fairyland. Kanas Lake boasts the only Swiss-style scenery in Asia, is China's only nature reserve bordering four countries, and is the source of the Bulujin River, the largest tributary of the Ertis River, China's only Arctic Ocean drainage basin. It is hailed as "the last untouched virgin land of humankind!" The scenic area includes **Wolong Bay, Moon Bay, Fairy Bay, and Fish Viewing Pavilion(Shuttle Bus)**.
【Kind Reminder】: The Fish Viewing Pavilion has 1068 steps to climb; it is recommended to bring a walking stick and knee pads.
Hotel: Hongfu Resort Hotel, Senhai Hotel, Four Seasons Leisure Hotel, or similar 4★

05 JIADENGYU 🚌 HEMU VILLAGE 🚌 BURQIN

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Hemu Village (Shuttle Bus):** Hemu Village was once named one of "China's Ten Most Charming Leisure Villages" by the Ministry of Agriculture, the only village in Xinjiang to receive this honor. Known as "China's No. 1 Village," Hemu's beauty lies in its rich folk customs and pristine mountain and water scenery. The Hemu River flows swiftly past the village, nestled among green trees. A light mist forms a winding white ribbon above the trees, drifting between the village and the mountains, adding a touch of mystery.
- **Rainbow Beach:** Revered as "The First in the World" The Five-Colored Beach, a scenic area along the riverbanks, features undulating hills and varied colors on the south bank. Formed by the combined erosion of a powerful river and strong winds, it is a typical Yardang landform. The north bank is characterized by cliff-like Yardang landforms with crisscrossing gullies and dramatic elevation changes. Located in an arid and windy region, the uneven terrain is a result of varying resistance to weathering among the riverbank rock layers.
Hotel: Tourist Hotel, Fairy Tale Border Town Hotel, Friendship Peak Hotel, or similar 4★

06 BURQIN 🚌 KUITUN

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Devil City (Mini Train):** Devil City, also known as "Urho Wind City," is located in the Urho mining area downstream of the Jiamuhe River on the northwestern edge of the Junggar Basin, 100 kilometers southwest of Karamay City. It features a unique wind-eroded landform with bizarre shapes. Local Mongolians call it "Sulumuhake," and Kazakhs call it "Shaytankersi," both meaning Devil City. The ground around Devil City is cracked and dry, with sparse patches of camel thorn and other small shrubs scattered across the ground. During the summer and autumn, strong winds of force 7 or 8 often blow through the area, whipping up sand and gravel with a mournful sound, like the wailing of ghosts and wolves—hence the name "Devil City." It is truly a natural museum. Due to its unique scenery, many films have used Devil City as a filming location, such as the Oscar-winning film *Crouching Tiger, Hidden Dragon*. This landform was ranked first among the "Three Most Beautiful Yardang Landforms in China" by *Chinese National Geography*'s "Beauty of China" campaign.
Hotel: Runjin International Hotel or Wusu Mingsheng Hotel (opening in 2025) or Dushanzi Wanda Jinhua Hotel or similar 5★

07 KUITUN YINING

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Sayram Lake:** Located in a high-altitude basin in the western section of the Tianshan Mountains within Bole City, Xinjiang, it is called "Sayram Zhuoer" in Mongolian, meaning "lake on the mountain ridge." A fifth batch of national scenic spots, it is the highest-altitude, largest, and most scenic alpine lake in Xinjiang. It is also the last place touched by the warm, humid air currents from the Atlantic Ocean, hence the saying "the last tear of the Atlantic."
- **Passing through Guozigou:** Guozigou boasts beautiful scenery and unique landscapes, and has always been considered a famous scenic spot in Xinjiang, known as the "Number One Scenic Spot" of Yili. Afterwards, proceed to the lavender farm in Huocheng County, Yili Prefecture, known as the "**Hometown of Lavender in China**." Huocheng County in Yili, Xinjiang, enjoys abundant sunshine, a humid climate, and large temperature differences between day and night. Located at the same latitude as Provence in France and Hokkaido in Japan, it is one of the world's three major lavender growing areas. It has been designated "Hometown of Lavender in China" by the Chinese Ministry of Agriculture. Every year from mid to late June, tens of thousands of acres of lavender bloom across the mountains and fields of Yili, Xinjiang. The dreamy purple lavender fields will transport you to a fairytale world.

Hotel: Jingyun Yading Hotel or Binglu Kunlun Hotel or similar 5★

08 YINING TEKES

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Koksuk Grand Canyon Scenic Area (Boat Tour, Shuttle Bus):** The canyon boasts rugged terrain, sheer cliffs, and an average depth of 700-800 meters, with the water cascading down in tiers. Standing atop the mountain, one can enjoy a panoramic view of the entire canyon, taking in its breathtaking scenery. Within the canyon, the beautiful Koksuk River meanders, its waters roaring and surging, with a drop of 300-400 meters, forming natural landscapes such as the Nine Bends and Eighteen Turns and Crocodile Bay.
- **Crocodile Bay:** Located in the central part of the Koksuk Grand Canyon Scenic Area, it is named for the mountain's shape resembling two crocodiles lying at the bottom of the valley. The mineral-rich water, combined with the interplay of sky and mountain colors, creates a unique spectacle of milky white, emerald green, and jade green waters within the Koksuk Grand Canyon, with a distinct color boundary formed at the backwater line.
- **Nine Bends and Eighteen Turns:** Located within the Koksuk Grand Canyon Scenic Area, this area offers stunning views of the Koksuk River against the backdrop of the majestic Tianshan Mountains. The Koksuk River meanders through the wide Koksuk Grand Canyon, winding its way through like a dragon, forming its many bends. Surrounded by overlapping mountains, the river flows gently, its surface shimmering in the sunlight. Lush vegetation lines the banks, smoke from cooking fires mingling with the forest mist, and the yurts of herders appear and disappear among the trees. The gentle lines of the mountains are revealed in the morning and evening glow, creating a breathtakingly beautiful scene.
- **Bagua City:** Tekes County is famous for its Bagua (Eight Trigrams) layout, currently the largest and most complete Bagua city in the world; the only place in the world where Wusun culture and I Ching culture intertwine; the westernmost Bagua city and I Ching cultural site in China; the westernmost point of the spread of Chinese Taoist culture; the site of the Wusun Kingdom, the largest nomadic ancient kingdom in the Western Regions of China; the place with the most existing Wusun tombs in China; and the place with the most princesses recorded in ancient Chinese history as being sent abroad for marriage.

Hotel: Tianwo Hotel, Yiyao Hotel, Shangcheng Hotel, or similar 4★

09 TEKES NARAT

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Narat Aerial Grassland (Shuttle Bus):** Narat Grassland is one of the world's four major alpine meadow plant areas. A renowned pasture since ancient times, it features flat river valleys, towering

- peaks, deep gorges, lush forests, and expansive grasslands, all blending harmoniously with local Kazakh folk customs. It has become a tourist resort integrating sightseeing, tours, scientific research, leisure and entertainment, summer retreats, and souvenir shopping.

- **Tianshan Flower Sea (Shuttle Bus):** This is a large-scale rural resort and leisure tourism complex integrating flower viewing, homestay experiences, recreational activities, and fruit picking. It boasts the world's largest single lavender field. The first blooming season is from June to July, and the second from September to mid-October. The hillsides are covered in blooming lavender, forming a purple sea of flowers, creating a spectacular sight. Besides lavender, the scenic area also features a wide variety of flowers, including poppies, peonies, blue mustard, flax flowers, carnations, rapeseed flowers, hydrangeas, sunflowers, and marigolds. From April to October, these different flowers bloom in succession, creating a vibrant and colorful sea of flowers.

Hotel: Wenlv Narat Resort Hotel, Wansen Resort Hotel, or Yimenalati Hotel (opening in 2025) or similar 5★

10 NALATI KUITUN

(TODAY'S TRANSFER TO A 7-SEATER MINIVAN)

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Crossing the Tianshan Mountains - Duku Highway, the starting point of the Duku Highway and a popular photo spot:** Say goodbye to the beautiful Nalati and head towards Dushanzi along the Tianshan Highway. The beauty of the Tianshan Highway is indescribable. The snow-capped mountains resemble a series of clearly drawn pencil sketches, unfolding before your eyes amidst the clouds and mist.

[Kind Reminder] : Traveling along the Duku Highway allows you to experience the scenery and climate of all four seasons in a single day. The landscape encompasses diverse scenery including Gobi deserts, Yardang landforms, alpine meadows, forest valleys, snow-capped mountains and grasslands, and blue skies and white clouds. It also saves 500 kilometers compared to the usual detour via Korla or Yining back to Urumqi.

Hotel: Runjin International Hotel or Wusu Mingsheng Hotel (opening in 2025) or Dushanzi Wanda Jinhua Hotel or similar 5★

11 KUITUN URUMQI

Breakfast | Lunch | Dinner

- **International Grand Bazaar:** Featuring a rich Islamic architectural style, the Xinjiang International Grand Bazaar combines functionality and modernity, recreating the prosperity of the ancient Silk Road and showcasing the distinctive ethnic characteristics and regional culture of Western China. Covering an area of 39,888 square meters with a total building area of 100,000 square meters, the Xinjiang International Grand Bazaar is a symbol of Xinjiang's commercial and tourism prosperity, a landmark building in Urumqi, a city with a large minority population, and a symbol of the region.

Hotel: Hilton Garden Inn or similar 5★

12 URUMQI SINGAPORE

Breakfast

- Back to sweet home.

Guide & Driver Services Fee: RMB ¥30/day/pax

Notes:

- All explanations will be in Chinese.
- The itinerary sequence may be changed due to religious activities or unforeseen weather conditions. Any changes will be made without prior notice.
- In the event of flight delays or cancellations due to unforeseen weather conditions, guests will be responsible for all additional expenses incurred due to flight delays/cancellations.
- The local travel agency has the right to change the itinerary sequence, hotel accommodation or meals according to local conditions. Room types are allocated according to the hotel, and the company is not responsible for the difference in room types allocated. Any triple room is based on a folding extra bed.
- All orders are subject to the terms and conditions of the tour brochure.
- During major events, accommodation may not be available in the above cities.
- All flights are subject to change without prior notice.
- In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version will be used as the basis.
- The company will not assume any responsibility or risk for any dangerous activities. Therefore, our company recommends that you purchase travel insurance to protect your travel.